
 

 

Referat fra elevrådsmøte 
Enhet/avdeling: Frivoll skole  

Dato: Onsdag 04.03.20 kl. 10.30-11.15  

Sted: Grupperom Nordlys 

  

Saksnr/sak Sammendrag Ansvar 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

godkjent  

Sak 27/19-20 Paragraf 9a: elevenes skolemiljø 

Det går bra i friminuttene, lite konflikter. Elevene 

ønsker at vaktene skal være tettere på elevene. 

Viktig at vaktene sirkulerer rundt huskene og «snø 

haugen». Kari tar dette opp med de ansatte på 

skolen.   

 

Sak 28/19-20 Kanonballturnering 

Hvordan gikk kanonballturneringen? 

Turneringen gikk bra, men det var litt klaging på 

dommerne. De reglene som ble sagt i forkant av 

hver kamp ble ikke overholdt av alle deltakerne.  

Dersom vi skal ha en ny turnering bør det være en 

voksen i gymsalen, det er ikke nok med elevrådet. 

 

Lag 3 vant turneringen, de skal spille mot lærerne i 

løpet av april/mai. Kampen skal gå ute. 

 

 

Sak 29/19-20 Friminuttene: soner for små og store elever 

Hva mener elevrådet om dette? 

Her var det mange meninger. Elevrådet diskuterte 

ulike alternativer. Dette var det elevrådet landet på. 

1.-3.kl – har sin sone rundt «Regnbuen» + 

sandkasse  

5.-7.kl har sin sone rundt «Nordlys» og ballbingen 

4.klasse kan velge, hører til i begge soner 

Felles soner: 

-Turnstengene  

-ronsene 

-lekestativ, sklie osv. 

1.friminutt- bingen 5.-7.kl 

1.friminutt – grusbanen 1.-4.kl 

2.friminutt- bingen 5.-7-kl 

2.friminutt- grusbanen for alle 

 

 



 

 

Sak 30/19-20 Hva kan vi gjøre for at skolemiljøet på Frivoll 

skal bli enda bedre? (Utfordring fra 

Skolemiljøutvalget) 

 

Forslag fra 4.kl 

- kunstgress på grusbanen 

- flere lekeapparater 

- flere ronser 

- flere turneringer hvor alle kan være med 

- flere klassekamper 

- snakke mer sammen 

 

Forslag fra 5.kl 

- søppeldunker i skolegården 

- tilbud om mer leksehjelp – lengre 

skoledager istedenfor lekser 

- Allegro-sanger i friminuttene (TL-

aktivitet) 

- være inne i friminuttene 

- mer uteskole  

- tic-tac-toe- sjakkturnering 

- spill i garderoben 

- kunstgress i bingen 

- basketballturnering 

- ny klatrevegg  

 

Forslag fra 6.kl 

- basketball-kurver  

- ha gymsalen i friminuttene 

- kunstgress i bingen 

 

Forslag fra 7.kl. 

- basketball-kurver 

- søppelkasser i skolegården 

- få flere oppmalte paradiser 

- skøytedag 

- nye fotballer til alle klasser 

- ordne nettene i «bingen» 

- maling av sykkelskuret – «innvendig» 

- Reparere noen av takene på klatreveggen 

- reparere armaturene i klasserommet(7.kl) 

- reparere hullene i asfalten, Nordlys 

- TL- i begge friminutt 

- badedag i sjøen 

- ønsker uteskole på alle trinn 

- felles dag 1.-3. klasse og 4.-7.klasse 

- natursti 

- aktivitetsdag ute 

 

 



 

 

Sak 31/ 19-20 Vennebenker.  

Brukes de? 

-Noen sitter der fordi de er slitne. 

-Noen sitter der for å få venner fra andre klasser 

 

Elevrådet mente at Vennebenker bør snakkes om på 

Frivoll timen 

 

Evt.   

 

Kari Tveito Myhre 

Elevråds-lærer 

     

     


